
Agenda Algemene Ledenvergadering 

VV De Noormannen 
 

Datum: Donderdag 23 mei 2019 

Tijd:  20.00 uur  

Plaats:  kantine VV De Noormannen 

 

Aanwezig:  

- Jaap Kaland, Lennard Kerkhove, Erwin Pouwelse, Mark Minderhoud, Marco Verburg, 

Pieter Cijsouw, Dave Jongepier, Jan van Boxtel, Piet Lievense, Jan Huibregtse, 

Robert Cijsouw, Niels Gabriëlse, Marc Minderhoud, Matthijs Janisse, Ruben van 

Sluijs, Patrick Knevel, Kris Pouwelse, Henny Cijsouw, Wim Brasser, Svend 

Minderhoud, Jesse Simonse, Aron van Sluijs, Iman Verhage, Edwin de Pagter, Rens 

de Visser, Michael Dekker, Randy van Gils, Jos Hoogesteger, Pedro Boon, Joop 

Kesselaar, Marcel Nijsse, Niels van Alphen, Pieter Jan Peene, Ron de Nooijer, Finy 

Cijsouw, Stefan Joziasse, Sonja van der Welle, Hans Minderhoud. 

 

Afwezig met kennisgeving: 

- Pim Bastiaanse, Jan de Pagter, Damian Cijsouw, Stijn Cijvat, Arjen Simonse, Theo 

van Hercules, Frans Dominicus, Adrie Simonse, Leo Brasser, Peter Willeboordse, 

Niels Coppoolse, Kees Meijers, Leendert Joosse, Eddy Janse, Erika Toutenhoofd, 

Elisa van Sighem 

 

 

1. Opening 

- Jaap opent de vergadering. Het bestuur is blij met de grote opkomst. 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

- Geen 

 

3. Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 30 november 2018 

- Jan van Boxtel is niet vermeld bij de aanwezigen, maar was wel aanwezig. Dit 

wordt aangepast in de notulen. 

- Met bovenstaande wijziging worden de notulen vastgesteld.  

 

4. Voorstellen van de leden 

- Jeroen Huibregtse stelt voor dat ieder senioren team vanaf volgend seizoen na de 
wedstrijd (ten minste) één persoon levert die na de wedstrijd een kantine dienst 
draait. Uiteraard kan dit in overleg en is het afhankelijk van de drukte. Dit voorstel  
wordt aangenomen. 

- Theo van Hercules dringt i.v.m. voortbestaan van De Noormannen op de lange 
termijn om stappen te ondernemen om te fuseren met een andere club. Dit punt 
wordt meegenomen in de brainstorm die volgt na het formele gedeelte van de 
vergadering.  

- Erwin Pouwelse/TC zouden graag actie zien om jonge kinderen eerder te 
interesseren om te gaan voetballen. Ook dit punt wordt meegenomen in de 
brainstorm. 

- Jan van Boxtel geeft aan dat bezetting van de bestuurskamer bij sommige 
wedstrijden niet nodig is. Dit heeft de aandacht van het bestuur. 

 

5. Financiële zaken  

- Begroting 2019-2020 

Er is een klein verlies ingecalculeerd, maar dat is goed op te vangen.  

De begroting wordt vastgesteld. 

- Contributie 2019-2020 

De contributie voor volgend seizoen blijft ongewijzigd. 



 

6. Rondvraag 

- Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

 

7. Sluiting formele gedeelte  

 

Informeel gedeelte: 

Na de vergadering wordt in groepjes gebrainstormd om zoveel mogelijk ideeën te 

genereren om De Noormannen toekomstbestendig te maken. De ideeën worden na 

afloop door de groepjes gepresenteerd. Het bestuur gaat zich over de ideeën buigen en 

een vervolg bepalen. 

 


